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Π Ρ Ο Σ Κ Λ Η Σ Η  
 

Καλείστε σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του ν.3852/2010, όπως τροποποιήθηκαν με αυτές 

του άρθρου 6 του ν.5056/2023,και του του άρθρου 67Α του ν.3852/2010 να συμμετέχετε την 

Παρασκευή 13 Σεπτεμβρίου 2024 και ώρα 19:30 στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού 

Καταστήματος Κόνιτσας, σε ειδική δια ζώσης συνεδρίαση Λογοδοσίας της Δημοτικής αρχής, για 

συζήτηση στα παρακάτω θέματα της ημερήσιας διάταξης: 

Θέμα 1ο 

Θέμα: Λειτουργία Δημοτικού Συμβουλίου - Προς τον πρόεδρο του Δ.Σ. 

Με την υπ’ αριθμ. 98/Α.Π:8102/26-01-2024 εγκύκλιο του ΥΠΕΣ ορίζονται οι γενικές 

κατευθύνσεις λειτουργίας του Δ.Σ. 

Στην παραπάνω εγκύκλιο στις αρμοδιότητες του Δ.Σ ότι σύμφωνα με το άρθρο 65/παρ.4 

του Ν. 3852/2010 το ΔΣ καταρτίζει με την απόλυτη πλειοψηφία των μελών του μετά από 

εισήγηση της ΔΕ τον κανονισμό λειτουργίας του που υπόκειται σε υποχρεωτικό έλεγχο του 

άρθρου 225 του Ν.3852/2010. 

Σε περίπτωση που το ΔΣ δεν έχει προχωρήσει στην κατάρτιση του δικού του κανονισμού 

ισχύει η απόφαση του ΥΠΕΣ με αριθμ.16852/6-4-2011.  

Στο Δήμο μας με τις προηγούμενες δημοτικές αρχές το Δημοτικό Συμβούλιο λειτουργούσε 

με τον ψηφισθέντα κανονισμό λειτουργίας αριθμ. αποφ. 173/2011 που στηριζόταν στην 

απόφαση 16852/06-04-2011 του ΥΠΕΣ.(πρότυπος κανονισμός λειτουργίας ΔΣ) και με το 

γράμμα των νόμων 3463/2006 και 3852/2010.  

Με δεδομένο ότι τα Δημοτικά Συμβούλια Δήμων, σε όσα έχω ρωτήσει λειτουργούν με 

τους προϋπάρχοντες κανονισμούς λειτουργίας (όσα δεν έχουν ψηφίσει νέους ) ενώ εσείς κ. 

Πρόεδρε αυθαίρετα λειτουργείτε κατά το δοκούν, σας ερωτώ: 

Αν έχετε σκοπό να λειτουργήσετε το ΔΣ κατά τον υπάρχοντα κανονισμό λειτουργίας, 

απόφαση 173/2011, κυρίως άρθρο 4 και τα υπόλοιπα άρθρα, όσα δεν έρχονται σε αντίθεση 

με νεότερα κανονιστικά πλαίσια. 

Νικόλαος Β. Εξάρχου 



 

Θέμα 2ο 

Κατά την διάρκεια της θητείας μας είχαμε συγκεντρώσει υλικό για την τουριστική 

προβολή του Δήμου μας και το βρίσκετε εδώ. «Δήμος Κόνιτσας Ο τόπος των πέτρινων 

γεφυριών (konitsa-cradle.gr)» Το υλικό είναι μεταφρασμένο εξ' ολοκλήρου στα Αγγλικά κ 

ακολουθώντας ένα QRCode ο επισκέπτης είχε κ έχει άμεση πρόσβαση σε αυτό οποιαδήποτε 

ημέρα κ ώρα. Ακόμα θα βρείτε τα αυτοκόλλητα αυτά σε επιχειρήσεις του Δήμου μας μια που 

τα διανείμαμε παντού. Σχεδιάζαμε τη δημιουργία μιας ιστοσελίδας αμιγώς τουριστικής με 

την ονομασία Visit Konitsa συνδεδεμένης με μια νέα εφαρμογή για smartphones. 

Είναι στις προθέσεις της Δημοτικής Αρχής να προχωρήσει προς αυτή την κατεύθυνση και 

πότε? Σχεδιάζετε κάτι άλλο για την συνεχή διαδικτυακή προβολή κ προώθηση του 

προορισμού μας κ ποιο είναι το χρονοδιάγραμμα σας; 

Αριστείδης Ι. Λαζογιάννης 

Θέμα 3ο 

Στις 30 Μαΐου 2024 το Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Κόνιτσας, έλαβε την υπ΄αριθ. 

75/24 ομόφωνη απόφαση, για την έγκριση υποβολής αιτήματος στο Δασαρχείο Κόνιτσας για 

την κάλυψη ατομικών αναγκών ξύλευσης των μονίμων κατοίκων του Δήμου, από τα 

δημοτικά και δημόσια δάση και δασικές εκτάσεις για το έτος 2024 και ορισμό εκπροσώπων. 

Η απόφαση αυτή αναρτήθηκε στη Διαύγεια στις 18/06/2024 και έγινε ορθή επανάληψη 

αυτής, χωρίς καμία από πλευράς σας ενημέρωσή μας, στις 20/08/2024. 

Έχουν ήδη παρέλθει τρεις μήνες από τη λήψη αυτής της απόφασης χωρίς ακόμη να υπάρχει 

ουδεμία ενέργεια από πλευράς Υπηρεσιών για την εκτέλεσή της. 

• Για ποιο λόγο υπάρχει αυτή η καθυστέρηση; 

• Απεστάλη στο δασαρχείο η διορθωμένη απόφαση και αν ναι πότε απεστάλη; 

Εξάλλου η εισήγηση του αρμοδίου Αντιδημάρχου τονίζει την αναγκαιότητα λήψης της 

απόφασης αυτής, λόγω ύπαρξης αδυναμίας των μονίμων κατοίκων του Δήμου μας να 

εξασφαλίσουν τη θέρμανσή τους για το τρέχον έτος συνδυαστικά με την υφιστάμενη 

ενεργειακή κρίση. 

• Επαρκεί το επόμενο χρονικό διάστημα μέχρι την έλευση του χειμώνα, για τη 

διεκπεραίωση των απαιτουμένων ενεργειών, ώστε οι μόνιμοι κάτοικοι να έχουν στην κατοχή 

τους την ξυλεία ατομικών αναγκών και να εξασφαλίσουν τη θέρμανσή τους κατά τους 

χειμερινούς μήνες 2024-2025; 

Αικατερίνη Λ. Δημαράτου 

Θέμα 4Ο 

Στη Δημοτική Κοινότητα Καβασίλων, ευρίσκεται ο ΜΟΝΑΣΤΗΡΙΑΚΟΣ ΝΑΟΣ της 

ΠΑΝΑΓΙΑΣ των ΛΟΥΤΡΩΝ, σημαντικό θρησκευτικό μνημείο της περιοχής μας. Δυστυχώς 

όμως, όπως συμβαίνει και σε άλλα μνημεία του τόπου μας, η πάροδος του χρόνου και 

κάποιες άστοχες παρεμβάσεις έχουν προκαλέσει σημαντικές φθορές τόσο στις αγιογραφίες 

όσο και στο εσωτερικό του Ναού. 

Είναι στις προθέσεις σας, να αναλάβετε τις σχετικές πρωτοβουλίες αρμοδίως, ούτως ώστε 

να αποτραπεί η καταστροφή του σημαντικού αυτού θρησκευτικού μνημείου του Δήμου μας; 

Χριστίνα Β. Γιαννούση 

 
Ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου 

 

 

Βασίλειος Ι. Σπανός 


